
Bring ham til mig! 
 
 
Mark.9.19: ”Da svarede Han dem og sagde: ”Åh, du 
vantro slægt! hvor længe skal jeg være hos jer, hvor 
længe skal jeg tåle jer? Bring ham til mig!” 
 
Ja, det er hele sagen. Men det er ofte en svær sag at få 
lært. 
 
Hvor tit har vi ikke slidt os træt på andre menneskers 
frelse? 
Hvor ofte stod vi ikke fulde af tvivl og bristede forhåb-
ninger? 
 
OG HVORFOR?     FORDI VI VILLE SELV.  
 
Vi prædikede, vi vidnede, vi skrev disse lange, ind-
trængende breve – og så hjalp det slet ikke noget. 
 
Og det var godt! For hvis det havde hjulpet, så havde 
vi kunnet fryde os – og rose os – af disse kraftige præ-
dikener, dette frimodige vidnesbyrd, disse dejlige bre-
ve. 
 
Det var jo alt dette, vi stolede - på inderst inde. Men 
Herren siger: ”Bring ham til mig!” 
 
Før sker der intet under, intet til Guds ære, men så sker 
det også! 
 
 BRING HAM TIL MIG! 
 
Det er hemmeligheden i al mission. Bring dem til Je-
sus, alle disse sjæle, vi gerne vil være med til at frelse. 
 
Når Han frelser, så er det fuldkommen gjort! 
 
Og så beholder vi dem ikke selv bagefter! 
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